

6 April 2015 / 6 avril 2015

IOTC CIRCULAR 2015-037 / CIRCULAIRE CTOI 2015-037

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: COMMUNICATION FROM AUSTRALIA IN RESPONSE TO CIRCULAR 2015-033

Please find attached a communication from Australia in response to Circular 2015-033 regarding reminder status of IOTC membership contributions 2014-2015

Madame/Monsieur,

SUJET: COMMUNICATION DE L'AUSTRALIE EN REPONSE A LA CIRCULAIRE 2015-033

Veuillez trouver ci-jointe une communication de l'Australie en réponse à la Circulaire CTOI 2015-033, concernant état des contributions annuelles des membres de la CTOI pour 2014 et 2015

Yours sincerely / Cordialement



Mr. Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Letter from Australia / lettre de l'Australie

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement



Australian Government
Department of Agriculture

Ref: 2015/01116E

Commissioners and Heads of Delegation to the IOTC
c/o Indian Ocean Tuna Commission Secretariat
Le Chantier Mall
PO Box 1011
VICTORIA SEYCHELLES
By email: secretariat@iotc.org

Dear Commissioners and Heads of Delegation

I write in relation to the recent Indian Ocean Tuna Commission Circular 2015-033 'Reminder – Status of IOTC Membership Contributions – 2014 and 2015'. I wish to make clear Australia's support for the Secretariat in urging members to act immediately to pay outstanding membership contributions.

Without receiving overdue membership contributions, we understand that the Secretariat will shortly become unable to support the work of the Commission, including being unable to guarantee the continuation of staff contracts. The Commission and each individual member relies on the Secretariat for a wide range of services; at this time of year in particular, the Secretariat's efforts in arranging the Commission's Annual Session are vital.

Ensuring the financial position of the Commission and the Secretariat is a responsibility that is shared by all members and it is incumbent upon each member to take all available steps to meet its obligations in this regard.

At the upcoming meetings of the Standing Committee on Administration and Finance and the Commission, Australia will be encouraging the Commission to take decisive action to improve the Commission's financial position. The current situation seriously jeopardises the Commission's ability to meet its mandate in respect of Indian Ocean fishery resources and it is timely and necessary for the membership to take measures to ensure a more stable and sustainable financial position into the future.

I look forward to working with you all at the upcoming meetings.

Yours sincerely

Kelly Buchanan
Australian Head of Delegation to IOTC19
Department of Agriculture
1 April 2015



Australian Government
Department of Agriculture

Ref: 2015/01116E

Délégués et chefs de délégations près la CTOI
c/o Commission des thons de l'océan Indien (CTOI)
PO box 1011, Victoria, Mahé
Seychelles
par courriel : secretariat@iotc.org

Chers délégués et chefs de délégations près la CTOI.

Je vous écris en relation avec la récente Circulaire de la Commission des thons de l'océan Indien 2015-033 «Rappel – État des contributions des membres de la CTOI –2014 et 2015 ». Je souhaite clairement exprimer le soutien de l'Australie au Secrétariat de la CTOI et presser les membres d'agir immédiatement et de payer leurs arriérés de contributions.

Si les contributions des membres ne sont pas effectivement payées, nous comprenons que le Secrétariat sera bientôt dans l'incapacité de soutenir le travail de la Commission, y compris de garantir la continuité des contrats du personnel. La Commission et chaque membre se repose sur le Secrétariat pour un large éventail de services ; en cette période de l'année, les efforts du Secrétariat pour la préparation de la session annuelle de la Commission sont vitaux.

Garantir la situation financière de la Commission et du Secrétariat est une responsabilité partagée par tous les membres et il est du devoir de chaque membre de déployer tous les efforts possibles pour respecter ses obligations à cet égard.

Lors des prochaines réunions du Comité permanent d'administration et des finances et de la Commission, l'Australie encouragera la Commission à prendre des mesures décisives pour améliorer la position financière de la Commission. La situation actuelle met sérieusement en danger la capacité de la Commission à remplir son mandat sur les ressources halieutiques de l'océan Indien et il est urgent et nécessaire que les membres prennent des mesures pour garantir une position financière plus stable et plus durable dans l'avenir.

Dans l'attente de travailler avec vous lors des prochaines réunions,

Cordialement,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Buchanan', written over a horizontal line.

Kelly Buchanan
Australian Head of Delegation to IOTC19
Department of Agriculture
1 April 2015